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PROTOKÓŁ Nr III/10 
z obrad III sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 

z dnia 23 grudnia 2010 r. 
 
godzina rozpoczęcia - 14:00; 
godzina zakończenia – 15:18; 
 

Do punktu 1 porządku 
       Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący RM –Mariusz Majak – Otworzył obrady III Sesji Rady 
Miejskiej w Pyrzycach.  

Przywitał Pana Burmistrza Jerzego Marka Olecha, wszystkich Radnych Rady 
Miejskiej, Pana Starostę Pyrzyckiego Wiktora Tołoczko, Pana Przewodniczącego 
Rady Powiatu Wojciecha Kuźmińskiego, Radnych Powiatu, dyrektorów szkół 
i jednostek organizacyjnych Gminy, Sołtysów, lokalne media oraz wszystkich 
przybyłych gości na sesje Rady Miejskiej. 
 

 Stwierdził, że na stan 15 Radnych obecni są wszyscy, więc jest wymagane 
quorum do podejmowania uchwał. 
 

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 
 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu; 
 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 
 

Do punktu 2 porządku 
       Zgłaszanie zmian do porządku obrad sesji. 
 

Porządek obrad stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Proszę o wprowadzenie autopoprawki 
w punkcie 5, tj. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 
2010r., proszę o zastąpienie Druku Nr 7/10 na Druk Nr 10/10. 
 
Przewodniczący RM – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie przyjęcie 
propozycji zmiany porządku obrad zaproponowanej przez Pana Burmistrza. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się - 0;  
Druki zostały zamienione. 
 
Nie zgłoszono więcej żadnych zmian do porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący RM – Mariusz Majak – Stwierdził, że porządek obrad został 
zmieniony i projekt uchwał Nr 7/10 zastąpiony został projektem uchwały Nr 10/10. 
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Do punktu 3 porządku 
 Przyjęcie protokołów z obrad I i II sesji Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący Rady –Mariusz Majak – Poinformował, że protokoły były 
wyłożone do wglądu w Biurze Rady. 
 
Radni nie wnieśli uwag do protokołów z obrad I i II sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołów z obrad I i II sesji Rady Miejskiej. 
 

Wynik głosowania:  
Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  

Protokoły zostały przyjęte. 
 

Do punktu 4 porządku 
 Interpelacje i zapytania radnych na piśmie. 
 
Przewodnicząca K. Rolnictwa i Ekologii – Małgorzata Piotrowska – Oddział 
Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w Szczecinie informuje, że z mocy prawa, tj. na 
podstawie art. 10 ust. 5 ustawy o drogach publicznych, odcinek krajowej drogi Nr 3 
zastąpiono nowo wybudowanym odcinkiem drogi S-3, z chwilą oddania go do 
użytkowania, co nastąpiło 22.10.2010 r. został pozbawiony dotychczasowej kategorii 
i zaliczony do kategorii drogi gminnej. W przypadku naszej Gminy Pyrzyce jest to 
odcinek o długości niemalże 20 km. Potwierdzeniem konstytucyjności powyższego 
przepisu jest wyrok trybunału konstytucyjnego z dnia 6 września 2005 r. K 46/04. 
Przekwalifikowanie owo wiąże się z powstaniem obciążeń w postaci konieczności 
wykonywania przez właściciela (czyli przez naszą gminę) obowiązków zarządcy 
drogi. Moje pytanie jest zasugerowane wieloma pytaniami mieszkańców całej naszej 
gminy. Jakie jest stanowisko Gminy Pyrzyce wobec powyższego i jakie działania 
będą podejmowane, mające na celu zapewnienie odpowiedzialnego bezpieczeństwa 
użytkownikom ruchu drogowego? 
 
Radny Jerzy Wroński – Jest mi wiadomo, że wpływają zaległe faktury. Bardzo bym 
chciał, żeby Pan Burmistrz, czy Pani Skarbnik przedstawiła, jakie są kwoty na tych 
fakturach? 
Były Pan Burmistrz Kazimierz Lipiński obiecał rolnikom umorzenie czwartej raty, 
czy Pan będzie to kontynuował? 
 
Radna Bożena Tołoczko – W sprawie częstych skarg i uwag, dzieci ich rodziców 
i nauczycieli ze Szkoły Podstawowej nr 2 w Pyrzycach dotyczących panującego 
zimna na hali Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pyrzycach. 
W ostatnich tygodniach, kiedy na zewnątrz panuje bardzo niska temperatura, w hali 
i jej pomieszczeniach (szatniach, korytarzu, toaletach) nie ma odpowiedniej ciepłoty, 
która musi być zapewniona dla bezpiecznego i zdrowego udziału dzieci w lekcji 
wychowania fizycznego. Temperatura bardzo rzadko przekracza 180C, a bywa, że 
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uczniowie muszą ćwiczyć, a nauczyciele prowadzić zajęcia w temperaturach 13 – 
140C. 
W związku z tym proszę Pana Burmistrza o wyjaśnienie istniejącej sytuacji 
i jednocześnie o natychmiastowe podjęcie działań, które spowodują, że po przerwie 
świątecznej już nigdy uczniowie i nauczyciele ze Szkoły Podstawowej nr 2 nie będą 
musieli ćwiczyć w takich warunkach. 
Przed sobą mam Rozporządzenie Ministra Edukacji i Sportu w sprawie 
bezpieczeństwa i higieny w publicznych i niepublicznych szkołach i w §17 pkt 1 jest 
napisane: „W pomieszczeniach, w których odbywają się zajęcia, zapewnia się 
temperaturę, co najmniej 180C.”, jest to rozporządzenie z dnia 22 stycznia 2003 r. 
 
Radny Damian Błażejewski – Mam pytanie, co prawda minionej kadencji, ale tak się 
złożyło, że koniec kadencji Pana Lipińskiego i jeszcze przed rozpoczęciem kadencji 
Pana Marka Olecha, doszło do przykrego zdarzenia w Brzesku, został wycięty 
najstarszy Platan w naszej Gminie o wymiarach pomnikowych (wymiary tego 
drzewa to 465 cm). Zostało to wycięte na działce prywatnej, więc chciałbym poznać 
powód, jaki podał właściciel działki, że chce usunąć to drzewo? Jaka została 
naliczona opłata za zezwolenie dla tego Pana za wycięcie tego drzewa? Chciałbym 
powiedzieć, że również zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Rolnictwa 
i Środowiska taka opłata, tj. 82 zł za 1 cm, więc możemy sobie przeliczyć, że ten Pan 
za taką zgodę powinien uiścić bez mała kwotę 39.000 zł. Dlaczego tej wycinki na 
działce prywatnej dokonała Gmina Pyrzyce na koszt własny? Wiem również, że jest 
skarga właściciela odnośnie tej działki, że nabył tą działkę. Chciałbym się 
dowiedzieć, czy w momencie, kiedy kupował wiedział, że takowe drzewo rośnie na 
tej działce? Chciałbym poznać nazwisko pracownika odpowiedzialnego za ocenę 
tego drzewa, kto powiedział, że takie drzewo można wyciąć zamiast chronić? 
Odpowiedzi nie oczekuję dzisiaj, bo jest to szereg pytań, myślę, że to będzie 
pisemnie na następną sesję. 
 
Przewodniczący K. Budżetu – Marian Osękowski – Mieszkańcy ul. Stargardzkiej (tj. 
za bankiem między ul. Stargardzką, a ul. Narutowicza) zwracają się z prośbą do 
Pana Burmistrza, aby ustawić tam znak ulicy jednokierunkowej. Sytuacja tak się 
przedstawia, że samochody wjeżdżają od ul. Narutowicza w uliczkę 
międzyosiedlową i samochody wjeżdżają od banku i dochodzi wręcz do takiego 
konfliktu, który ma się wycofać, który ma stanąć, są problemy. Poprzednio na tej 
ulicy były postawione barierki, niemniej jednak ze względów bezpieczeństwa 
i dojazdu Straży Pożarnej i karetki pogotowia te barierki zostały usunięte 
i mieszkańcy proszą, aby zrobić ulicę jednokierunkową z wjazdem od ul. 
Narutowicza. 
 
Nie zgłoszono więcej zapytań i interpelacji. 
 

Do punktu 5 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy 
na 2010 r. (Druk Nr 10/10). 
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Projekt uchwały z autopoprawką stanowi zał. Nr 7 do protokołu.  
Projekt uchwały w pierwszej wersji stanowi zał. Nr 8 do protokołu.  
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Poprosił Panią Skarbnik o wprowadzenie 
do projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Projekt uchwały był omawiany na 
poszczególnych komisjach, przy czym Komisja Edukacji nie wie, dlaczego i skąd 
wzięły się autopoprawki i może szybko powiem, dlaczego wprowadzony jest druk 
Nr 10/10, który zastąpił druk Nr 7/10.  
W pozycji dochody jest zwiększenie o kwotę 4.245 zł z uwagi na wpływ pieniędzy 
z wymiany międzyszkolnej, te pieniądze wpłynęły na konto Gminy, a dotyczą 
Gimnazjum i ta kwota po drugiej stronie 4.245 zł po drugiej stronie w zwiększeniu 
wydatków w pozycji 80110 o kwotę 4.245 zł.  
Druga korekta dotyczy pozycji II w zmniejszeniu wydatków wykreśla się dział 
75416, zmniejszenie o kwotę 20.000 zł i w pozycji zwiększenie wydatków w dziale 
750, rozdział 75023, gdzie było zwiększenie o kwotę 153.000 zł zastępuje się kwotą 
133.000 zł, tj. kwota różniąca poprzednią 20.000 zł a wynika z tego, że we wtorek 
zostało złożone zwolnienie lekarskie byłej zastępcy burmistrza, gdzie był 
zaplanowany ekwiwalent za urlop w wysokości 13.000 zł, 2.000 zł było zaplanowane 
dla nowego zastępcy. Okazuje się, że zatrudniony będzie od nowego roku i kwota 
5.000 zł zmniejszona z działalności bieżącej Urzędu dotyczy audytu, który przesuwa 
się w czasie, do połowy stycznia. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Projekt niniejszej uchwały był 
przedmiotem prac wszystkich komisji, proszę przewodniczących o odczytanie 
opinii. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. Budżetu – stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
2) K. Edukacji - stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii - stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Podczas prac Komisji Budżetu padł 
wniosek o przedstawienie informacji na temat wykorzystania urlopów byłego 
burmistrza, ponieważ jest to taki dosyć kontrowersyjny punkt, chyba jedyny 
kontrowersyjny punkt w projekcie tej uchwały, Radni dostali tą informację, więc 
jeżeli są jeszcze jakieś uwagi t proszę o pytania. Informacja stanowi załącznik Nr 12 
do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący RM – Ryszard Grzesiak – Mam pytanie, jeżeli chodzi 
o zwiększenie wydatków w Dziale 750 rozdziale 75023 mamy kwotę, która budzi 
wątpliwości, tj. sprawa 123.000 zł, które mają być wydatkowane na odprawę 
i ekwiwalent za urlop dla byłego burmistrza. Oczywiście temat zasygnalizował Pan 
Przewodniczący, ale myślę, że nasi mieszkańcy też powinni wiedzieć, o co w tym 
wszystkim chodzi. Okazuje się, że ten ekwiwalent za urlop, bo sama odprawa to 
jakby nie mamy tutaj wiele do powiedzenia, nastąpiła zmiana na stanowisku 
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burmistrza Pyrzyc, to nasi mieszkańcy – wyborcy taką podjęli decyzję i na temat 
odprawy mówić nie możemy. Natomiast chciałbym tutaj usłyszeć kilka słów na 
temat ekwiwalentu za urlop, jest to na pewno duża kwota i myślę, że są osoby 
odpowiedzialne, bo ktoś powinien Pana Burmistrza na ten urlop poprosić, żeby 
poszedł i jakie to były zaległości urlopowe, żebyśmy mogli mieszkańców 
poinformować, że przez to, że tak wyglądała organizacja w Urzędzie to mamy takie 
koszty. 
Drugi temat, który jest w ogóle dla mnie nie do zaakceptowania, aczkolwiek myślę, 
że w głosowaniu wyrażę jak się zachowam. Wydatki bieżące jest to związane 
z opłatą za zaległości za prasę, jest to kwota 10.000 zł. Też prowadzę jednostkę, wiem 
ile prasy można zamawiać, ile się powinno zamawiać (pewnie, że możemy sobie 
zamówić tyle, ze będziemy i więcej rocznie płacić), ale chciałem się dowiedzieć, 
jakiego okres dotyczy ta kwota 10.000 zł i dlaczego tak się stało, że w tej chwili jest to 
jakaś zaległość, o czym pracownicy (w tym skarbnik) nie wiedzieli, bo jeżeli mamy 
wprowadzić dodatkowe środki zwiększające wydatki a myślę, że w budżecie 
Urzędu Miejskiego m.in. te kwoty na prasę powinny się znaleźć, a w tej chwili kiedy 
nastąpiła zmiana wyciąga się jakby tą pozycję i tak jak powiedziałem 10.000 zł to nie 
jest mało i w tym zakresie oczekuję odpowiedzi. 
 
Przewodniczący K. Rewizyjnej – Miłosz Łuszczyk – Zanim jeszcze Pan Burmistrz 
zacznie mówić to chciałbym na temat rozdziału 75023, bo należy się mieszkańcom 
wyjaśnienie w kwestii dotyczącej zwiększenia wydatków na umowy o pracę zawarte 
w trakcie roku. Wtedy będzie już pełen obraz tych, nie waham się powiedzieć, szkód, 
jakie uczynił na koniec odchodzący Pan Burmistrz. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Zacznę od odpowiedzi na ostatnie pytanie 
Pana Radnego Miłosza Łuszczyka. W ostatnim momencie, kiedy Pan były Burmistrz 
już widział, że nie zostanie burmistrzem następnej kadencji podpisał 9 umów ze 
stażystami bądź z pracownikami, którzy mieli umowę na czas określony, bądź na 
umowę zlecenie, skutkuje to kwotą ok. 50.000 zł.  
Pytanie kolejne dotyczy urlopów poprzedniego Pana Burmistrza. Przedłożyłem 
Szanownej Radzie (fakt, że dopiero teraz), ale ten problem wynikł też niedawno na 
Komisji Budżetu, więc przedłożyłem dzisiaj przed obradami sesji takie zestawienie, 
z którego wynika, w jakich latach, ile pan Burmistrz przebywał na urlopie. Do 
grudnia 2008 r. obowiązek udzielania urlopu burmistrzowi spoczywał na 
Przewodniczącym Rady, natomiast od 1 stycznia 2009 r. takiego urlopu udzielał 
Burmistrzowi Zastępca Burmistrza i Sekretarz.  
W roku 2007 były Pan Burmistrz wykorzystał 11 dni urlopu, 
W 2008 roku 5 dni urlopu, 
W 2009 roku 4 dni urlopu, 
W 2010 roku 7 dni urlopu, łącznie daje to 80 dni urlopu, za które należy wypłacić 
ekwiwalent pieniężny, który wynosi 65.000 zł. 
 Kolejne pytanie dotyczyło prasy i ponieważ ja przyjąłem taką zasadę, że 
w obecnej kadencji na pewne tematy będą odpowiadali kierownicy, dlatego 
poproszę Kierownika Wydziału Organizacyjnego i Spraw Społecznych Waldemara 
Gredkę o przedstawienie tego problemu. 
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Kier. Wydz. OiSO – Waldemar Gredka – Dlatego jest taka kwota, ponieważ 
Kolporter nie wystawił nam faktur za 2 lata, myśmy monitowaliśmy (wyjaśniałem to 
na Komisji Budżetu) firmę Kolporter o to, żeby wystawił i żeby wysłał nam faktury 
za zwrotnym potwierdzeniem odbioru, takich faktur nie otrzymaliśmy i niestety 
również kolporter na koniec roku nie uzgadniał z nami sald, dlatego faktura, która 
przyszła teraz jest na taką kwotę za okres dwóch lat za prasę. Umowa z Kolporterem 
jest już wypowiedziana i kto inny dostarcza prasę. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – W tej chwili pracujemy nad rozwiązaniem 
tego problemu, aby nigdy już więcej nie doszło do takich nieprawidłowości, jakie 
wystąpiły w tej chwili i obiecuję, że poinformuję Wysoką Radę o poczynionych 
przeze mnie czynnościach i o ewentualnych sankcjach w stosunku do pracowników, 
którzy dopuścili się takiego zaniedbania, bo zdaję sobie sprawę, że jest to 
zaniedbanie, które nie powinno wyniknąć w Urzędzie miejskim szczególnie. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Pozwolę sobie sprostować trochę 
wypowiedź Pana Burmistrza odnośnie ekwiwalentu za urlop, ponieważ z tego co 
wiem to 65.000 zł jest to łącznie odprawa plus ekwiwalent za urlop, zaś sam 
ekwiwalent za 80 dni niewykorzystanego urlopu to ok. 35.000 zł. Chciałem jeszcze 
dodać, że tak jak mamy w informacji, do grudnia 2008 r. czynności z zakresu prawa 
pracy m.in. sprawy związane z urlopami wykonywał Przewodniczący Rady, co roku 
Komisja Rewizyjna, której byłem przewodniczącym zdawała sprawozdanie Wysokiej 
Radzie o wykorzystaniu urlopów i co roku wnioskowała do Przewodniczącego Rady 
o to, aby Przewodniczący wysyła Burmistrza, kierował na urlop. Z tego co wiem, co 
roku Przewodniczący Rady wysyłał, kierował byłego burmistrza na urlop, wręczał 
mu karty urlopowe, więc wykonał swoje obowiązki tak jak należy. Dochodziło do 
sytuacji dosyć drastycznych, niepotrzebnych, nawet spraw oparła się o inspektora 
pracy, który z tego co wiem nie podjął żadnych działań, w związku z powyższym 
tutaj rola Przewodniczącego i Radnych już się kończyła. Radni zawiadomili 
odpowiedni organ. 
 

Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 r. (Druk Nr 10/10). 
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 15; za -13, przeciw -0, wstrzymało się -2; 
 

Do punktu 6 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości niezabudowanej oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
działka nr 337/2 o pow. 47 m2 położona w obrębie Nieborowo (Druk 
Nr 8/10). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 14 do protokołu.  
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Kier. Wydz. PPiGMK – Arkadiusz Fiącek – Przedmiotem uchwały jest sprzedaż 
działki nr 337/2 obręb Nieborowo na polepszenie warunków zagospodarowania 
działki przyległej o numerze 218. Działka nr 218 była przedmiotem sprzedaży 
w drodze przetargu nieograniczonego, nabywcy kupili tą działkę w drodze 
przetargu i działka została im zbyta. Po okazaniu granic okazało się, że działka, która 
była zapisana w księgach wieczystych i w Powiatowym Ośrodku Dokumentacji 
Geodezyjnej i Kartografii nie ma, tak jak było zapisane w księgach wieczystych 0,01 
ha (100 m2) tylko w rzeczywistości ma 53 m2. wobec powyższego nabywcy mają 
roszczenie do Gminy Pyrzyce, że zapłacili za 100 m2, a otrzymali tylko 53 m2. Wobec 
uregulowania stanu prawnego ze stanem rzeczywistym wydzieliliśmy działkę 
o powierzchni 47 m2 i jest taki projekt, żeby przeznaczyć ją do zbycia w drodze 
przetargu ograniczonego tylko do tych właścicieli działki przyległej na polepszenie 
warunków zabudowy, o co wnoszę w uchwale. 
 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. Budżetu – stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
2) K. Rolnictwa i Ekologii - stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości niezabudowanej 
oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 337/2 o pow. 47 m2 położona 
w obrębie Nieborowo (Druk Nr 8/10). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 15; za - 14, przeciw - 1, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr III/11/10 stanowi zał. Nr 17 do protokołu.  

 
Do punktu 7 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie powołania radnych do składu 
Społecznej Komisji Mieszkaniowej (Druk Nr 9/10). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 18 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poprosił o poinformowanie Wysokiej 
Rady o kandydaturach do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 
Opinie stałych Komisji Rady: 

1) K. Budżetu – Radny Mirosław Budynek – stanowi załącznik Nr 19 do 
protokołu. 
2) K. Edukacji –  Radny Jerzy Wroński - stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii – Radna Danuta Cząstka - stanowi załącznik Nr 21 do 
protokołu. 

 
Radni wyrazili zgodę do składu w Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 
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Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie powołania radnych do składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej (Druk 
Nr 9/10). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 15; za -15, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr III/12/10 stanowi zał. Nr 22 do protokołu.  

 
Do punktu 8 porządku 
 Odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone zapytania. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Zwrócił się z prośbą do Radnych 
o składanie zapytań na piśmie do stołu prezydialnego. 
 
Wiceprzewodniczący RM – Ryszard Grzesiak – Odczytał zapytanie Radnej 
Małgorzaty Piotrowskiej, która po wstępie prawnym zapytała: Jakie jest stanowisko 
Gminy Pyrzyce wobec powyższego (chodzi o drogę krajową Nr 3) i jakie działania będą 
podejmowane, mające na celu zapewnienie odpowiedzialnego bezpieczeństwa użytkownikom 
ruchu drogowego? 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Droga Nr 3 jest to ogromny problem, który 
spoczywa, nie wiem do końca, czy w tej chwili na nas, ponieważ prowadzona jest 
korespondencja między Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad oraz 
sześcioma gminami przez tereny, których przebiega ta droga. Powiem kilka zdań na 
ten temat natomiast, jeżeli Pani Radna pozwoli to przygotuję odpowiedź na piśmie, 
ponieważ jest to bardzo złożony problem, w tej chwili w ten problem zaangażowane 
jest kilka stron m.in. Prokuratura Rejonowa, Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych 
i Autostrad oraz poszczególne Gminy. Ubolewam tylko, że jest taka sytuacja, że 
w okresie zimy ta drga jest naprawdę niebezpieczna, jednak nie ma prawnych 
dokumentów na to, aby można jednoznacznie stwierdzić, że jest ona w tej chwili na 
mieniu gminnym, że jest ona drogą gminną. Tak jak powiedziałem, rozmawiamy, 
dyskutujemy i to w gronie sześciu wójtów i burmistrzów przez teren, których ta 
droga przebiega i próbujemy udowodnić Generalnej Dyrekcji, że nie dopełnili 
wszelkich założeń, aby ta droga mogła nazywać się droga gminną. Jakie szczegółowe 
rzeczy to ja Pani Radnej przygotuje na piśmie, czy tak? 
 
Przewodnicząca K. Rolnictwa i Ekologii – Małgorzata Piotrowska – Panie 
Burmistrzu proszę, żeby taka informacja była na stronie Gminy, żeby taka informacja 
dla mieszkańców, dla tych, którzy tą drogę użytkują, bo ja osobiście ten problem 
znam, ale, żeby mieszkańcy mieli dostęp do pełnego stanowiska Gminy. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Dobrze, zgodnie z sugestią Pani Radnej 
umieścimy to na stronie Urzędu Miejskiego. Dodam jeszcze, że ubolewam, że taka 
nierozwiązana sytuacja prawna jest zagrożeniem dla użytkowników tej drogi bardzo 
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szybko chcemy ten problem rozstrzygnąć, aby nie zaprzątał on głowy 
użytkownikom tej drogi. 
 
Wiceprzewodniczący RM – Ryszard Grzesiak – Poprosił Radnego Jerzego 
Wrońskiego, który nie przedłożył swoich interpelacji na piśmie, aby jeszcze raz je 
powtórzył pojedynczo. 
 
Radny Jerzy Wroński – Panie Burmistrzu wiadomo mi, że wpływają faktury i jakie 
to są kwoty na tych fakturach, czy są to duże kwoty? 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Sen z powiek spędzają mi właśnie te 
faktury, o które pyta Radny Jerzy Wroński, ponieważ są to faktury z roku 2008, 
z 2009, z początku 2010 roku i dezorganizuje nam to zdecydowanie prace, jeżeli 
chodzi o gospodarkę finansową gminy. Pani Skarbnik, co chwila przychodzi do mnie 
i przynosi mi faktury, o których twierdzi ona, że również nie wiedziała, natomiast te 
faktury są zbierane po wydziałach i dostarczane do wydziału finansowego i dopiero 
później one są jak gdyby pokazywane na światło dzienne. W tej chwili jest jeszcze za 
wcześnie mówić o tym, jakie są to faktury, ponieważ my do końca nie wiemy, czy są 
to wszystkie faktury, czy są to wszystkie obciążenia, które zostały zaciągnięte przez 
Gminę Pyrzyce. Pozwolicie Państwo, czy Pan Radny też ewentualnie się zgodzi, 
kiedy zakończy prace Judyt, który w tej chwili pracuje, że ja dokładne takie 
sprawozdanie każdemu z Państwa Radnych przedstawię. Będzie to informacja 
publiczna, która również zostanie przekazana do wiadomości publicznej i myślę, że 
wówczas będzie dopiero to cały ogląd sytuacji i wówczas takie zestawienie 
przedstawię szanownej Radzie. W momencie, kiedy będą w posiadaniu tego 
protokołu to przedstawię wszystkim Państwu kompleksowe chyba wtedy już 
zestawienie. 
 
Radny Jerzy Wroński – Były Pan Burmistrz na ostatnich dożynkach obiecał naszym 
rolnikom umorzenie czwartej raty, chciałbym się dowiedzieć, czy Pan również 
będzie to kontynuował, ponieważ wiadomo, jaka jest sytuacja w naszym rolnictwie, 
a tym bardziej na terenie miasta i gminy Pyrzyce? Ponieważ na dzień dzisiejszy 
Panie Burmistrzu, nie wiem, czy Pan zauważył, jako gospodarz tej Gminy, jako 
włodarz, że na pryzmach rolników jeszcze leżą buraki. Nie wiem, jak to będzie dalej, 
czy temu rolnikowi uda się sprzedać te buraki. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Została dana obietnica rolnikom 
o umorzeniu czwartej raty podatku rolnego i w tej chwili mogę Państwa 
poinformować, że jest ponad 100 podań o umorzenie tego podatku i na pewno, jeżeli 
te podania, wnioski spełnią w pierwszej kolejności względy formalne i jeżeli będą 
podane przyczyny umorzenia takiego podatku, to na pewno przychylę się do prośby 
rolników. Natomiast chciałbym tutaj jednoznacznie stwierdzić, że wiele podań, które 
wpłynęły do Urzędu Miejskiego, nie spełnia względów formalnych. Informujemy 
o tym rolników, że muszą uzupełnić w terminie 7 dni takie wnioski i na pewno będą 
one również rozpatrzone. Wielu rolników przychodzi indywidualnie, rozmawiamy 
z nimi i przedstawia nam sprawę, że do tej pory nie musieli składać takiego 
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kompletu dokumentów i podatki były im umarzane. Chciałbym jednoznacznie tutaj 
twierdzić, że od tej pory będziemy działali zgodnie z prawem. Jeżeli wniosek, czy 
podanie spełni takie przesłanki to będą te wnioski dopuszczone do weryfikacji, a czy 
podatek zostanie umorzony, czy nie to zależy od sytuacji, w jakiej znalazł się rolnik. 
Chciałbym tu zdecydowanie podkreślić i chciałbym, żeby usłyszeli to wszyscy ci, 
którzy składają takie wnioski, że jeżeli nie spełni on względów formalnych to z tego 
tytułu będzie wniosek oddalony i nie rozpatrywany. Chcę działać przejrzyście, będę 
działał zgodnie z prawem i tylko takie wnioski, które spełnią względy formalne będą 
rozpatrywane, a czy rata podatku zostanie umorzona, czy nie to będzie zależało od 
zawartych we wniosku argumentów. 
 

Wiceprzewodniczący RM – Ryszard Grzesiak – Odczytał interpelację Radnej Pani 
Bożeny Tołoczko: „W ostatnich tygodniach, kiedy na zewnątrz panuje bardzo niska 
temperatura, w hali i jej pomieszczeniach (szatniach, korytarzu, toaletach) nie ma 
odpowiedniej ciepłoty, która musi być zapewniona dla bezpiecznego i zdrowego udziału dzieci 
w lekcji wychowania fizycznego. Temperatura bardzo rzadko przekracza 180C, a bywa, że 
uczniowie muszą ćwiczyć, a nauczyciele prowadzić zajęcia w temperaturach 13 – 140C. 
W związku z tym proszę Pana Burmistrza o wyjaśnienie istniejącej sytuacji i jednocześnie 
o natychmiastowe podjęcie działań, które spowodują, że po przerwie świątecznej już nigdy 
uczniowie i nauczyciele ze Szkoły Podstawowej nr 2 nie będą musieli ćwiczyć w takich 
warunkach.” 
 

Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Cóż ja mogę na ten temat powiedzieć? 
Tylko tyle, ze na pewno spowoduję, że ta temperatura będzie wyższa, ponieważ 
zgadzam się, że wytyczne mówią o tym, że musi być 180C na sali wówczas można 
podjąć zajęcia. Ten problem już zgłosiliśmy obecnemu dyrektorowi pełniącemu 
obowiązku dyrektora OSiR-u, aby dopilnował, żeby temperatura na sali była 
odpowiednia. 
 

Radna Bożena Tołoczko – Panie Burmistrzu trzymam Pana za słowo, a wszystkich 
tutaj obecnych biorę sobie za świadków tego zdarzenia. 
 

Wiceprzewodniczący RM – Ryszard Grzesiak – Panie Burmistrzu, powiedział Pan, 
że jest osoba, która pełni obowiązki dyrektora OSiR-u, może Pan by nas 
poinformował, kto to jest? 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Dyrektorem pełniącym obowiązki OSiR-u 
jest Pani Justyna Gredka, jest to dotychczasowy pracownik ośrodka myślę, że jest to 
tylko okres przejściowy do momentu wyłonienia nowego dyrektora i takie czynności 
planuję podjąć. Myślę, że dyrektor OSiR-u będzie znany około połowy lutego. Jest 
tylko prośba do Państwa Radnych, do tego, co powiedziała Pani Radna Bożena 
Tołoczko. Szanowni Radni proszę wziąć również pod uwagę ten problem przy 
zatwierdzaniu nowego budżetu, aby odpowiednie środki na ogrzewanie znalazły się 
w budżecie OSiR-u. 
Wiceprzewodniczący RM – Ryszard Grzesiak – Myślę, że budżet został 
przygotowany tak, że ta temperatura będzie właściwa, bo tutaj siedzi Pani Skarbnik, 
a jeżeli nie to Pan Burmistrz wprowadzi autopoprawki, znajdzie dochody myślę, że 
one gdzieś są i ciepło będziemy mieli.  



 11 

 
Radna Bożena Tołoczko – Myślę, i mam nadzieję, że wszyscy się ze mną zgodzą, że 
oszczędności wszędzie, ale na zdrowiu dzieci niestety, trzeba zapewnić im 
odpowiednie warunki ćwiczeń. 
 
Wiceprzewodniczący RM – Ryszard Grzesiak – Poinformował o interpelacji 
Radnego Damiana Błażejewskiego, który zaznaczył, że nie oczekuje odpowiedzi 
dzisiaj tylko na piśmie. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Ten problem jest mi znany jeszcze 
wcześniej przed interpelacją Pana Radnego Błażejewskiego, chociaż wiem, że Pan 
Radny zajmował się tym problemem i on też taka wiedzę ma dużo wcześniej, ja 
poleciłem Pani Zastępcy Kierownika Barbarze Błażejewskiej o przygotowanie takich 
materiałów i dysponujemy pełnym materiałem, kompletem dokumentów i w okresie 
między świętami, a nowym rokiem przestawię problem, który zaistniał. 
 
Wiceprzewodniczący RM – Ryszard Grzesiak – Interpelacja Pana Radnego Mariana 
Osękowskiego, który nie złożył jej na piśmie, dlatego proszę o powtórzenie. 
 
Przewodniczący K. Budżetu – Marian Osękowski - Jest prośba mieszkańców 
osiedla między ul. Stargardzka, a ul. Narutowicza, żeby wprowadzić ruch 
jednokierunkowy od ul. Narutowicza w kierunku ul. Stargardzkiej. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Jest to oczywiste i dziękuję Panu Radnemu 
za zwrócenie uwagi, takiej właśnie współpracy oczekuję między Radą 
a Burmistrzem, ponieważ Państwo Radni są po to, żeby radzić, żeby wspomagać 
swoimi uwagami, a organ wykonawczy, czyli burmistrz jest od tego, żeby sprawdzić 
i jeżeli jest to wszystko zgodne z prawem to wykonać taką uwagę, czy taką prośbę 
Pana Radnego i tak widzę naszą współpracę między nami. 

 
Do punktu 9 porządku 
 Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poinformował o piśmie, które wpłynęło 
od Burmistrza Pyrzyc w sprawie wcześniejszego ustalenia terminów posiedzeń 
stałych Komisji Rady. Pismo stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. Proszę członków 
Komisji, aby ustalić terminy jako stale, żeby Pan Burmistrz mógł zapisać w swoim 
kalendarzu i uczestniczyć w każdych komisjach. Myślę, że uzgodnimy to 
w najbliższym czasie i dostanie Pan również odpowiedź na piśmie. 
- Odczytał pismo do Burmistrza Pyrzyc, do wiadomości Rady, od Spółki Eskulap 
w sprawie udzielania świadczeń medycznych w punktach medycznych będących 
własnością Gminy Pyrzyce. Pismo stanowi załącznik Nr 24 do protokołu. W imieniu 
Radnych chciałbym wnioskować do Pana Burmistrza, aby tym problemem zająć się 
w najbliższym czasie, być może w budżecie Gminy znajdą się jakieś środki, bo te 
problemy są dosyć istotne, bo nie każdego stać na to, żeby dojechać do Pyrzyc 
i chyba nie każdy może ze względu nawet na swój stan zdrowia.  
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Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Zależy mi też bardzo na tym, aby pomoc 
medyczna była świadczona szczególnie w miejscowości Mielęcin i w Brzesku, 
ponieważ są to duże miejscowości, jest tam duże zapotrzebowanie na usługi 
medyczne i na pewno w momencie, kiedy będę przeglądał jeszcze propozycje 
obecnego budżetu i kiedy będę czynił autopoprawki do tego budżetu, to jeżeli 
znajdziemy na to środki, a zrobimy wszystko, żeby chociaż częściowo te środki 
w tym roku znaleźć w budżecie, bądź pozyskać jeszcze z zewnątrz, to będziemy 
czynili wszystko, aby doprowadzić te lokale do stanu używalności, aby ta opieka 
medyczna mogła być świadczona w Mielęcinie i w Brzesku. 
 
Radna Joanna Kołatkiewicz – Tam było o Mielęcinie a czy w Brzesku od 1 stycznia 
też nie będą świadczone te usługi? 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Tu na początku jest mowa o Mielęcinie, 
natomiast w końcówce pisma jest mowa również o Brzesku, więc trzeba rozumieć, że 
dotyczy to obu punktów. 
- Poinformował o wniosku K. Edukacji, który koresponduje z wypowiedzią Pana 
Przewodniczącego Komisji z poprzedniej sesji, który dotyczy zmiany nazwy komisji, 
żeby zaakcentować, że komisja nie zajmuje się tylko sprawami edukacji, ale również 
innym sprawami. Odczytał wniosek Komisji, który stanowi załącznik Nr 25 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod glosowanie wniosek K. 
Edukacji „o rozszerzenie nazwy Komisji Edukacji na następujące brzmienie: „Komisja 
Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych”. 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 15; za -15, przeciw -0, wstrzymało się -0; 
Wniosek uzyskał akceptacje Rady. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poinformuję, że na następną sesję 
przygotujemy wspólnie z Panią Kierownik projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały o składach osobowych Komisji i przedstawimy Wysokiej Radzie do 
przyjęcia. 
- Odczytał pismo z Urzędu Zamówień Publicznych Departamentu Kontroli 
Doraźnej, które stanowi załącznik Nr 26 do protokołu. 
- Poinformował o piśmie z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, które 
stanowi załącznik Nr 27 do protokołu. Jest tu cała korespondencja związana z tym 
problemem i jeżeli ktoś chce się z tym zapoznać to jest do wglądu w Biurze Rady. 
- Poinformował, że do Przewodniczącego Rady wpłynęły 3 skargi na Burmistrza 
Pyrzyc w okresie między kadencyjnym, poprzednia Komisja Rewizyjna nie do końca 
mogła się tym zająć, nowa komisja jeszcze nie była powołana i dzisiaj trzeba do tego 
tematu wrócić. 
1) Skarga Pana Stanisława Pawłowskiego zam. przy ul. Mickiewicza 114 
w Pyrzycach dotycząca braku kina. Skarga stanowi załącznik Nr 28 do protokołu. 
Myślę, że niedługo ten temat „umrze śmiercią naturalną”, bo prace postępują dość 
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szybko, są widoczne i jeżeli ktoś z Państwa miał okazję być w PDK to widział, 
aczkolwiek formalnie musimy tą skargę przekazać do rozpatrzenia przez Komisję 
Rewizyjną. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie przekazanie 
skargi do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 15; za -14, przeciw -0, wstrzymało się - 1; 
Skarga została przekazana do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
 
2) Skarga Państwa Małgorzaty i Henryka Michalskich zam. w Turzu 27. Skarga 
stanowi załącznik Nr 29 do protokołu. Na ten temat było już kilka skarg, ale 
w dalszym ciągu te skargi powracają i być może problem uda się rozwiązać nowemu 
Burmistrzowi. Skarga dotyczy spraw związanych z nieruchomościami, jest ona do 
wglądu w Biurze Rady. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie przekazanie 
skargi do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 15; za -14, przeciw -0, wstrzymało się - 1; 
Skarga została przekazana do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
 
3) Skarga Państwa Jana i Małgorzaty Kwiatkowskich zam. Obojna 3/6.Skarga 
stanowi załącznik Nr 30 do protokołu, a dotyczy działań Straży Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie przekazanie 
skargi do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 15; za -14, przeciw -0, wstrzymało się - 1; 
Skarga została przekazana do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poinformował, że w dniu dzisiejszym 
wpłynęło zawiadomienie o powstaniu „Klubu Radnych Razem dla Gminy Pyrzyce” 
w skład, którego weszli następujący Radni: 
1. Błażejewski Damian 
2. Cząstka Danuta 
3. Dąbrowska Joanna 
4. Gumowska Zofia 
5. Kołatkiewicz Joanna 
6. Kruszewski Wiesław 
7. Łuszczyk Miłosz 
8. Majak Mariusz 
9. Osękowski Marian 
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10. Wroński Jerzy. 
Przewodniczącym Klubu został Radny Damian Błażejewski. 

Zawiadomienie stanowi załącznik Nr 31 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Przypomniał o obowiązku złożenia 
oświadczeń majątkowych, termin upływa 31 grudnia br. bardzo proszę o złożenie 
tych oświadczeń pod rygorem utraty diety. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Chciałbym przedstawić jeszcze jeden 
problem, jaki w ostatnim czasie na terenie szczególnie miasta Pyrzyce się pojawia, 
a chodzi o przygotowanie miasta i miejscowości do okresu świątecznego. Chciałbym 
przeprosić Państwa za to, że nasze miasto w tej chwili będzie wyglądało w taki 
sposób, jaki wygląda na dzień dzisiejszy. Mianowicie nie ma za wiele ozdób 
świątecznych przypominających o zbliżających się świętach. Ozdoby świąteczne 
zostały zainstalowane tylko na fontannie i tylko przed Urzędem Miejskim - przed 
ratuszem. Jest to podyktowane katastrofalną sytuacją finansową, w jakiej znalazła się 
nasza Gmina. Miałem dylemat, czy wypłacić pracownikom zatrudnionym 
w Urzędzie, jak i w jednostkach organizacyjnych naszej Gminy pensje, czy 
zainstalować więcej świateł, więcej ozdób świątecznych. Myślę, że odpowiedź może 
być tylko jedna, postanowiłem jednak, żeby wszyscy pracownicy zgodnie z prawem 
dostali wypłaty, wynagrodzenia, a zrezygnowałem z większej ilości ozdób 
świątecznych. Myślę, że to będzie jedyna w tym roku jakaś nagroda świąteczna dla 
ludzi, że dostali pełne wynagrodzenie i za to chciałbym serdecznie przeprosić. 
Myślę, że taka sytuacja więcej się nie powtórzy w działalności naszej Gminy, myślę, 
że już następny rok spowoduje, że zarówno nie będą zagrożone pobory 
pracowników, jak i więcej pojawi się na ulicach ozdób świątecznych.  
 
Przewodniczący K. Rewizyjnej – Miłosz Łuszczyk – Chciałbym powiedzieć to 
w wolnych wnioskach, a nie w zapytaniach i interpelacjach, żeby pracownicy 
Urzędu Miejskiego w Pyrzycach zajęli się tematem dróg gminnych w aspekcie zimy, 
nie tylko, jeżeli chodzi o odśnieżanie, ale chodzi również o przepustowości dróg. 
Zarząd Dróg Powiatowych zajął się tym tematem w wielu miejscach drogi 
powiatowe łączą się z gminnymi i dochodzi do tego, że nie przepustowe rowy 
melioracyjne, zaniedbania właścicieli gruntów powodują, że roztopy śniegowe, czy 
woda po deszczach schodzi na skrzyżowania, na drogi i tworzy się zmarzlina, która 
jest niebezpieczna dla ruchu drogowego i chodzi mi tu zwłaszcza o drogę 
w Rzepnowie, gdzie droga gminna przechodzi przez drogę powiatową, gdzie jest 
wiecznie naciek i wiecznie zalewa. W ostatnim czasie pracownicy Zarządu Dróg 
Powiatowych skuwali lód z tego skrzyżowania. Jest tam bardzo niebezpiecznie, sam 
w grudniu byłem świadkiem dwóch kolizji drogowych na tym skrzyżowaniu. Droga 
w Rzepnowie jest cały czas zapomniana przez Boga i Urząd dalej leci woda i zalewa 
mieszkańców na końcu wioski, ale póki co wiem, że środki są ograniczone, 
a sprawdzenie przepustowości i nakłonienie właścicieli gruntów nie jest jeszcze 
kosztowne. 
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Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Panowie Przewodniczący, Drodzy Radni,  
Drodzy goście zgromadzenie dzisiaj w sali Urzędu Miejskiego w Pyrzycach oraz 
Drodzy Słuchacze. Z Okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia w imieniu 
wszystkich pracowników Urzędu Miejskiego, w imieniu swoim, pragnę złożyć 
najserdeczniejsze życzenia świąteczne. Życzę dużo zdrowia, dużo pomyślności, dużo 
spokoju, ciepła rodzinnego, miłości oraz niech zgromadzona przy stole wigilijnym 
rodzina pokaże, że te święta będą okresem duchowego przeżywania. A na Nowy 
zbliżający się Rok 2011 życzę również wszelkiej pomyślności. Niech się Państwu 
Wszystkim darzy. 

 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Szanowni Państwo zgromadzeni na 
naszej sali obrad, Szanowni mieszkańcy naszego miasta i naszej Gminy w imieniu 
swoim oraz Radnych chciałbym złożyć wszystkiego dobrego z okazji zbliżających się 
Świat Bożego Narodzenia oczywiście zdrowia, wszelkiej pomyślności, aby było dużo 
ciepła przy wigilijnym stole, żeby atmosfera rodzinna była jak najlepsza. Wesołych 
Świąt. 
Z okazji Nowego Roku chciałbym Państwu życzyć dużo wytrwałości w dążeniu do 
realizacji swoich codziennych planów, dużo sukcesów, dużo zdrowia, wszelkiej 
pomyślności, Dosiego Roku i dużo nadziei w 2011 Roku, że sytuacja naszej Gminy 
będzie coraz lepsza. 

 
Do punktu 10 porządku 
 Zamknięcie obrad III sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach. 
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Zamknął obrady III sesji Rady Miejskiej 
w Pyrzycach zapraszając wszystkich na następne obrady, które odbędą się 
w styczniu 2011 roku. 
 
 
Protokołowała: 
Anna Piotrowska 
 
         Przewodniczący Rady 
 
              Mariusz Majak 


